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Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 9 lipca 2024 r., godz. 18.30

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy  Grzegorz Jasik  otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał zebranych
członków Rady Dzielnicy i Gości, stwierdził nieprawomocność obrad (obecnych było tylko 7 członków Rady Dzielnicy) i zapropo-
nował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie zebrania.
2. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu.
3. Sprawa boiska.
4. Wolne wnioski, sprawy nowe, propozycje do planów wydatków.
5. Zakończenie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Otwarcie posiedzenia.

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Grzegorz Jasik otworzył zebranie i stwierdził nieprawomocność obrad. 

Ad 2) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

➢ do ZDM zostało wysłane pismo dotyczące remontu ul. Elsnera,
➢ do ZDM zostało wysłane pismo z prośbą o umieszczenie lustra sferycznego przy wyjeździe z ul. Mazowieckiej bocznej

na ul. Legnicką,
➢ do Wydziału Usług Komunalnych zostało wysłane pismo z korektą rozmieszczenia koszy w dzielnicy Żerniki.

W odpowiedzi na korespondencję Wydział Usług Komunalnych przekazał informację, że uwagi zostały przekazane do
wykonawcy.

➢ Do MZUK zostało wysłane pismo z prośbą o zastępcze nasadzenia na ul. Żernickiej,
➢ w odpowiedzi na wysłane do ZDM pisma w odpowiedzi Rada Dzielnicy otrzymała informację:

1.  ZDM zgłosił do PWiK konieczność naprawienia zapadniętych studzienek przy ul. Rogozińskiego,
2. w przypadku zauważenia złego parkowanie przy ul. Granicznej należy o tym fakcie poinformować Policję lub straż Miejską,
3. na ul. Szymanowskiego została przeprowadzona cząstkowa naprawa nawierzchni,
4. na chwilę obecną w planie finansowym nie jest ujęta budowa ścieżki rowerowej przy ul. Szymanowskiego,
5. w 2023 r. usunięto wszystkie drzewa stwarzające zagrożenie dla bezpieczeństwa ruchu drogowego przy ul. Szyma-
nowskiego.

Ad 3) Sprawa boiska. 

➢ Na zebranie Rady Dzielnicy przyszedł Pan Roman Białek, Prezes Klubu Sportowego Szkółki Młodego Sportowca.           
Przedstawił swój plan dzierżawy gruntu w celu zagospodarowania go na boisko dla uczestników klubu sportowego z moż-
liwością korzystania z niego przez mieszkańców dzielnicy Żerniki. Prosi o pozytywną opinię członków Rady Dzielnicy.

Ad 4) Wolne wnioski, sprawy nowe, propozycje do planów wydatków.

➢ Stowarzyszenie „Nasze Żerniki” organizuje Dożynki dla mieszkańców dzielnicy Żerniki. Zgłosili się do Rady Dzielnicy 
z wnioskiem o wsparcie finansowe tego wydarzenia w wysokości 3.000,00 zł,

➢ do Rady Dzielnicy wpłynęły dwa wnioski od mieszkanki dzielnicy Żerniki:
1. dotyczy likwidacji namalowanych linii na asfalcie na skrzyżowaniu ul. Strzeleckiego z ul. Domeyki. Mieszkanka pisze 
również o zniszczonym znaku drogowym przy zjeździe z ul. Domeyki na ul. Chałubińskiego.
2. dotyczy zwisających gałęzi krzewów i drzew na ul. Szymanowskiego (jadąc w kierunku ul. Chorzowskiej), które za-
wężają światło przejazdu. Ponadto mieszkanka informuje o zaniedbaniach w koszeniu czy oczyszczaniu terenów zielo-
nych z połamanych gałęzi oraz o braku kontroli samowolnej wycinki drzew i krzewów na dzierżawionych terenach.

➢ na terenie dzielnicy Żerniki zostaną umieszczone rowery metropolitalne.

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy, ustalono kolejny termin posiedzenia Rady Dzielnicy                   
na godz. 18:30 w dniu 10.09.2024 r.
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